

Visa Service Center For Saudi Arabia

## **APPOINTMENT LETTER**

الرقم المرجعي لتحديد الموعد الرقم المرجعي للموعد

تأشير



وقت الموعد Appointment Time   16:30	تاريخ الموعد Appointment Date 30-Jun-2023		
Entry allowed only 15 mins before appointment time	يسمح لمقدمي الطلبات بالدخول قبل (15) دقيقه من الموعد المحدد لهم		
عنوان مركز خدمة التأشيرة Visa Service Center Address	Ground Floor, Coastal Chambers (Manoj Tower), Opp. Mercy Hotel, M G Road, Ravipuram, Cochin-682015, India		

فنة الموعد Appointment Category	نوع الموعد Appointment Type	عدد المتقدمون No. of Applicants	الغرض من السفر Purpose of Travel
الخدمة العادية	<b>نَبُبُن</b> أسرة		Family Visit Multiple Entry
Normal	Family	3	One Year

### The Applicant details are listed below تفاصيل مقدم الطلب

S.No الرقم التسلسلي	Full Name الأسم بالكامل	Passport Number رقم جواز السفر	Passport Expiry Date تاریخ انتهاء جواز السفر
1	DIYA MANAKKAPARAMBU SUMESH	V9523841	05-May-2027
2	SHIVANI MANAKKAPARAMBU SUMESH	V9522960	05-May-2027
3	NISHA OLIPARAMBIL SIVARAMAN	M0650265	04-Aug-2024



#### The consolidated amount to be paid at the Visa Service Center is displayed below

Name الأسم	Unit Fee سعر الوحدة	No. of Applicants عدد المتقدمين	Amount in) إجمالى المبلغ INR)
Enjaz It Fee	1000.00	3	3000.00
Online Full Normal	2173.70	3	6521.10
Visa Fees (Family Visit Multiple Entry One Year)	7000.00	3	21000.00
GST	18.00 % for Online Full Normal	3	1173.90
Total			31,695.00
To Be Paid			31,695.00

#### ار جبیات: Instructions

1. If granted the visa I shall abide by all the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and respect the Islamic customs and traditions of its people

١. عند منح التأشيرة أقر بأن ألتزم بجميع قوانين وأنظمة المملكة العربية السعودية واحترام العادات والتقاليد الإسلامية لشعبها

2. I am also fully aware that the crime of smuggling narcotics and other illegal drugs into the Kingdom of Saudi Arabia is punishable by the death penalty

٢. كما أنني أدرك تماما ان جريمة تهريب المخدرات وغيرها من المواد الغير مشروعة إلى المملكة العربية السعودية يعاقب عليها
بعقوبة الإعدام

3. I have never been removed, excluded or deported from the Kingdom of Saudi Arabia or from any other Gulf Cooperation Council member state or charged with violation of any law or regulation thereof.

٣. لم يتم أقصائى، استبعادى أو ترحيلى من المملكة العربية السعودية أو من أي دولة أخرى عضو في مجلس التعاون الخليجي ولم اكن
من المتهمين بانتهاك أي قانون أو لائحة منه

4. I am aware that all alcoholic beverages, narcotics and other illegal drugs, pornographic materials or publications, which violate the social norms of decency and all other publications, which are disrespectful of any religious belief or political orientation, are prohibited and shall not be brought into the Kingdom of Saudi Arabia

 ٤. واننى على علم بأن جميع المشروبات الكحولية والمخدرات وغيرها من المخدرات غير المشروعة، والمواد الإباحية أو المنشورات، التي تنتهك المعايير الاجتماعية للأخلاق وتحظر جميع المنشورات الأخرى التي لا تحترم أي معتقد ديني أو توجه سياسي، هي ممنوعه تماما ولا يجوز إحضارها إلى المملكة العربية السعودية



#### Visa Application Document Checklist

متطلبات تقديم التأشيرة و مسوغاتها

This visa application document checklist helps you check that you have included all of the necessary documentation that is required by the Consulate Saudi Arabia Kano to process your visa application.

قائمة مستندات المطلوبة للتأشيرة تساعدك على التأكد انك شملت جميع الوثائق اللازمة التي يتطلبها <إدرج السفارة /اسم القنصلية> لمتابعة طلب التأشيرة الخاص بك

Kindly bring the below documents for submission at the Visa Services Centre on your appointment date/ time: برجاء احضار المستندات التالية للتقديم في مركز خدمة التأشيرة في تاريخ و وقت الموعد المحدد

# 1. Original passport and photocopy **Submission Process:**



Kindly read the Security Regulations and Disclaimer available on the website before you visit the Visa Services Center. يرجى قراءة لائحة الأمن الموجودة على الموقع الالكتروني قبل زيارة مركز خدمة التأشيرة

#### Important Notes: ملحوظات هامه

The applicant is solely responsible for submitting all the required documentation for the visa application, or the decision to proceed with the visa application without submitting all the required documentation. Kindly be aware that the decision made by on the visa application may be based on the information and documentation presented with your application. Tasheer provides administrative support to and does not have any role in the decision making process on the visa application(s).

مقدم الطلب هو المسؤول الوحيد عن تقديم جميع المستندات المطلوبة لطلب التأشيرة، أو قرار استكما مقدم الطلب هو المسؤول الوحيد عن تقديم جميع المستندات المطلوبة. يرجى العلم بأن القرار ا على طلب التأشيرة قد يكون مترتب على المعلومات والمستندات المقدمة مع الطلب الخاص بك. توفر تأشير الدعم الإدارى ل وليس لديها أى دور فى القرار الخاص بطلب التأشيرة

The Visa Fees and Services fees indicated are based on the current exchange rates on the date of the booking. The Foreign exchange rates as advised by The Ministry of Foreign Affairs, Kingdom of Saudi Arabia results in fluctuations in the local currency rates against the USD on a weekly basis, the Applicants are requested to check the website at least a day before their appointment date on the website vc. tasheer.com to confirm the exact Visa Fees and service charges.